



1. Opening

Christel opent de vergadering om 20:00 uur. Agenda wordt getoond op scherm en Jack Jansen leest de agenda voor.

2. Ingekomen mededelingen / aanmeldingen en afmeldingen

Ingekomen mededeling van Eric Joossen: mail over tijdbesteding en verdeling functie bestuurslid voetbalzaken. Eric: "Je hebt veel verschillende takken zoals de jeugd, senioren, meiden, vrouwen en de selectieteams. Dan staat er weinig tijd gepland voor deze functie. Ik denk dat een bestuurslid voor de hoofdtaak van de vereniging mager is. Mijn advies: richt meer commissies op en denk er goed over na."

Roeland Verbeet namens bestuur: "Keuze voor vijfkampig bestuur is gemaakt. Alles valt of staat met goede commissies en goede welwillende mensen. Uit ervaring kan ik zeggen dat het een drukke taak is, maar we zijn volop bezig om de commissies van een goede invulling te voorzien."

Lizet van Engelen geeft aan dat er veel vrijwilligers dingen willen doen en dat nieuwe mensen zich nog altijd aanmelden.

Ingekomen mededeling Geurt van Blitterswijk: "Gekeken hoeveel scheidsrechters we op dit moment hebben. Er blijft toch wel een groot tekort bij zowel jeugd als senioren. Oplossingen vanuit een bestuur/de club zijn gewenst. 'Senioren' fluiten senioren' kan een idee zijn. Enthousiasmeren of aanbieden van cursussen is daarin ook een goede. Het is vervelend om teams teleur te moeten stellen."

Aanwezige leden:

Christel Geerts, Roeland Verbeet, Jack Jansen, Jan Diepstraten, Ronald Koszczol, Eric Joossen, Jeroen Theunis, Ad van Gils, Jan Jansen, Ad van Gorkum, Isa Zomer, Hilde Veth, Ferdinand Frijters, Rob Frijters, Luuk van den Berg, Amber de Graaf, Tecla Jochems, Arie Boemaars, Rob Roelands, Lizet van Engelen, Freek Marijnissen, Tygo Amweg, Linda Casteleijn, Etienne Roovers, Geurt van Blitterswijk, Diederik Bal, Jan van Gool, Sofie Baeten, Johan van Es, C. Brandsen, Stijn Vermoet en Jurgen Krijnen.

Niet aanwezige leden (met kennisgeving):

Lotte van Moergestel, Piet Laming, Edwin Heeren, Ray van den Berg, Hans van Nijnatten, Koen de Vlam, Niek Tijhaar, Herman van der Made, B. Bogers, Corné Dekkers, Robert Overbeek, Bart ten Velde, Diana Veroude, Rick Veroude, Angela Grauwmans, Daniel Grauwmans, Patricia Vossen, Richard Beenackers, Lukas Beenackers, Carlo van Engelen, Eric Berkeveld, Pierre Fens, Coen Rijppaert, Joost van Beek en Jack Maas, Wim Meeuwisse, Calvin Ruitenbach, Vinn Ruitenbach en Toine Carton.



### 3. Mededelingen vanuit het bestuur

- Christel Geerts geeft aan dat de statuten gewijzigd gaan worden. Deze zijn gedateerd, dus heeft bestuur besloten deze te herzien. Speciale ALV is nodig, om deze na goedkeuring leden en KNVB te publiceren. Kan de club weer jaren mee vooruit;
- Christel Geerts geeft aan dat vrijwilligers altijd welkom zijn en noemt o.a. vacature bestuurslid voetbalzaken en scheidsrechterstekort. Doel: alle commissies van goede mensen voorzien zodat deze kunnen blijven draaien. Ook voor projecten zoals de Grote Clubactie zijn handjes nodig;
- Er wordt actie ondernomen om ook de nieuwe leden (en ouders daarvan) enthousiast te maken voor vrijwilligerswerk;
- Jack Jansen geeft aan dat er nog altijd met de gemeente Breda wordt gesproken over de parkeerproblematiek. Gemeente heeft aangekondigd 'iets' te gaan doen, maar datum is nog niet bekend. Gemeente denkt nog steeds aan eenrichtingsverkeer/rondweg. Bestuur zet er nog altijd druk op;
- Bestuur heeft nieuw organogram gemaakt. Hierdoor zijn alle taken in beeld. Ook de commissies staan hierin vermeld. Jack Jansen geeft uitleg en bestuur geeft aan dat zo ook snel vacatures inzichtelijk worden;
- Informatieboekje is in de maak door de communicatiecommissie, geeft Christel Geerts aan. Dit helpt nieuwe leden en ouders/verzorgers meer op weg.

### 4. Notulen vorige jaarvergadering.

De notulen van de vorige ALV zijn bij de uitnodiging gevoegd. De vergadering had hier geen opmerkingen over.

### 5. Jaarverslag secretaris

- Jack Jansen neemt het jaarverslag met de vergadering door. Gaat o.a. over sportieve prestaties, aantal leden, contributies, demografie van het dorp Bavel, realisaties binnen de club, evenementen, vrijwilligers etc. Johan van Es vraagt zich af waarom seniorenleden vaker stoppen. "Gezinsvorming, verhuizingen en blessures spelen een rol", antwoordt het bestuur. Johan van Es: "We moeten vooral kijken hoe we ze kunnen behouden. En wat we kunnen leren van de redenen van vertrekkers." Bestuur spreekt in deze ook veel met andere clubs uit de regio;
- Jurgen Krijnen vraagt zich af of er wel meer teams bij kunnen komen. Faciliteiten zijn beperkt. "We zijn niet met groei bezig, wel met stabilisatie", zegt het bestuur. "De huidige accommodatie zit ook aan limieten;"
- Jan Diepstraten geeft wat uitleg over het H-voetbal (voor kinderen in het autistisch spectrum) en waarom de club hieraan meedoet. Joost van Beek als initiatiefnemer;
- Jeroen Theunis merkt op dat de verlichting erg slecht is op de weg naar de club. Jack Jansen neemt dit ook mee in gesprekken met gemeente;
- Johan van Es over meiden- en vrouwenvoetbal: "Waarom lastig om te behouden of te werven?" Bestuur: "Pijnpunt. Andere keuzes worden gemaakt. Zijn gevoelig voor



andere club en onderlinge sociale contacten. Moeten we de schouders samen met vrouwen- en meidencommissie onder zetten.”

- Eric Joossen over beter benutten van de kantine: “Hoe beter benutten van de kantine? Kunnen we bijvoorbeeld feestjes houden in de kantine voor onze eigen leden.” Reactie bestuur: “We willen veel meer evenementen organiseren op de rustige momenten. Hier kunnen feestjes van leden onderdeel van zijn. Dat sluiten we niet langer uit.”

#### 6. Financieel jaarverslag penningmeester.

Jan toont op scherm hoe de vereniging financieel voorstaat:

- Balans (Passiva);
- Resultaat;
- Opbrengsten;
- Uitgaven;
- Dotatie Voorziening / Investering – ook voor verduurzaming;
- Begroting Inkomsten.

Diverse vragen over de sheets in de presentatie heeft Jan direct kunnen beantwoorden.

Stijn Vermoet vraagt zich af of de contributie niet omhoog moet, ook voor de trainingsleden en andere gebruikers van het sportpark: “Dat is niet de bedoeling, want we willen stabiel blijven. Onze financiën zijn voor nu prima op orde en we verhuren onze kantine en velden zoveel het kan”, zegt het bestuur.

Jan Diepstraten geeft aan niet op voetbalzaken te willen besparen. “Aan ballen, goede trainingsmaterialen mag geen gebrek zijn. We zijn natuurlijk en voetbalvereniging”, zegt het bestuur. “Uiteraard wel kijkende waar we ons geld aan uitgeven.” Jack Jansen vraagt wel een bepaalde zuinigheid op spullen, want dat schiet er nog weleens bij in.

Etienne Roovers vraagt zich af of teams niet de eigen verantwoordelijk kunnen krijgen over spullen. “Deels eigen verantwoordelijk is goed, maar niet volledig”, aldus het bestuur.

#### 7. Vaststellen van de contributies

Het bestuur stelt voor om de contributie voor het seizoen 2024-2025 niet te verhogen.

De vergadering gaat hiermee akkoord.

#### 8. Verslag kascommissie.

De kascommissie aan het woord. Pascal van Boxel en Ronald Koszczol hebben dit jaar de controle uitgevoerd. Ronald leest het verslag van de kascommissie voor en meldt dat er een betrouwbaar beeld is. Hij bedankt de penningmeester voor het heldere overzicht en alle antwoorden op de vragen van de kascommissie. Ronald vraagt de ledenvergadering om het bestuur decharge te verlenen voor het seizoen 2022-2023.

De vergadering verleent het bestuur decharge, zoals de kascommissie heeft voorgesteld.



#### 9. Verkiezing leden kascommissie.

Nieuwe leden voor de kascommissie worden gekozen: Stijn Vermoet en Hilde Veth. Ronald mag het niet meer doen voor het seizoen 2023-2024 aangezien hij is gekozen als secretaris.

#### 10. Aftreden/voordracht bestuursleden

Aftredend en niet herkiesbaar:

- Roeland Verbeet – Bestuurslid Voetbalzaken;
- Jack Jansen – Secretaris.

Voorgedragen:

- Jack Jansen – Bestuurslid Facilitaire zaken
- Ronald Koszczol – secretaris.

Er worden stembriefjes uitgedeeld. Na telling gaat de vergadering unaniem akkoord met de benoeming van Jack Jansen en Ronald Koszczol.

Voor het bestuurslid Voetbalzaken wordt een vacature uitgezet.

#### 11. Rondvraag

Rob Frijters: "Graag aandacht voor de ballengoten en het ballenhok. Slotjes werken niet goed en teams pakken bij elkaar ballen weg." Bestuur: "Na de winterstop volgt er een nieuw systeem, mede mogelijk gemaakt door klussenploeg."

Isa Zomer vraagt aandacht voor het opruimen van de velden na trainingen/wedstrijden. Andere seniorenteams lopen hier ook tegenaan. Mist een beetje medewerking van andere trainers/leiders om te helpen met opruimen.

Isa Zomer: "Sommige seniorenleden vinden op donderdagavond de muziek in de kantine te hard staan. Punt is gedeeld met bestuur, maar nog weinig verschil merkbaar." Bestuur: "Het is besproken met het barpersoneel. En wordt opgepakt."

Linda Casteleijn: "Graag aandacht voor keeperstrainingen voor de jeugd. Zijn veel keepers in de jeugd die dat graag willen." Bestuur: "We zoeken naar mensen en zouden dat heel graag willen. Goede keeperstrainers zijn er genoeg, maar moet ook financieel haalbaar zijn."

Luuk van den Berg: "Zou graag zien dat klachten over kantine rechtstreeks naar personeel gaan." Bestuur: "Goede eerste stap, maar bij geen gehoor mogen ze zich ook bij ons melden."

Stijn Vermoet: "Zoek een beetje aansluiting met de herenselectie voor hulp bij evenementen. Jeugd zou dat prachtig vinden. Vrouwenselectie is veel welwillender." Bestuur: "Een mooie oproep. Gaan we bespreken, want we herkennen dat de jeugd dit mooi zou vinden."



Jeroen Theunis geeft Eric en de sponsorcommissie nog complimenten. “Sponsorcommissie draait op volle toeren.”

## 12. Sluiting

Christel bedankt iedereen en sluit de vergadering rond 21:40 uur.